INTERNATIONAL TAX INTERNATIONAL INTERNATIONAL INTERNATIONAL TAX INTERNATIONAL TAX INTERNATIONAL TAX INTERNATIONAL

The advent of information technology has made globalization of businesses easier and more affordable. More and more companies have established operations around the world to deliver their products and services. The World does appear a smaller place, however, businessmen still find themselves struggling to cope with the different jurisdictions their businesses operate in. Companies with international plans and operations need tax professionals who can provide a combination of local attention and global capabilities.

We can provide you with the necessary proactive advice and support through HLB International, our global network of professional member firms. We can draw on the resources, expertise and experience of our international tax professionals throughout the world to help you meet your international tax requirements.

Our international service teams provide a wide range of opportunities for both inbound and outbound businesses and corporations. We provide individual and corporate clients with international taxation services covering tax compliance and advisory services.

WHAT WE OFFER

- International corporate tax
- Transfer pricing
- Expatriate tax planning and compliance
- Individual tax planning and compliance
- Investment holding structures
- Tax equalization plans

Tax Advisers and Business Consultants

- Immigration and Emigration planning
- Tax-efficient investment planning

THE HLB HODGSON IMPEY CHENG GROUP ADVANTAGE

As a division of the HLB Hodgson Impey Cheng Group, a firm of Certified Public Accountants, Consultants and Business Advisers, we can offer a formidable range of additional professional services. HLB Hodgson Impey Cheng has a history in Hong Kong of over 60 years.

Our association with HLB International provides access to first class audit, tax and advisory services globally. HLB International, a world-wide network of independent professional accounting firms and business advisers, is represented in over 100 countries and 450 offices, covering every major jurisdiction and offering a service truly 'Global in reach – Local in touch'.



31/F, Gloucester Tower, The Landmark, 11 Pedder Street, Central, Hong Kong SAR Tel: +(852) 2810 8333 Fax: +(852) 2810 1948 E-Mail: hic@hic.com.hk Web Site: www.hic.com.hk

资讯科技日新月异,让各行业能轻而易举地达致业务全球化和可负担所需要的成本。越来越多公司在世界各地建立业务, 藉此提供它们的产品和服务。地球的确看似是越来越小,然而,在不同地区经营业务,要适应彼此互有不同的司法环境, 商家们依然难免感到无所适从。因此,具备国际性规划和业务的公司便需要税务专家,为它们制订出结合了区内智慧和全 球视野的各种筹划方案。

我们透过HLB浩信国际,由专业成员机构所组成的全球网络,我们能够向阁下提供前瞻性的建议和支援。凭著我们遍布全球各地的国际税务专家的资源、专业知识和丰富经验,协助阁下解决有关国际税务的要求。

我们的国际服务队伍向境内以至境外的业务和企业提供多完化的服务。我们亦向个人以至企业客户提供涵盖税务合规及顾 问服务等的国际税务服务。

服务范围涵盖

- 国际企业税务服务
- 转让定价服务
- 外派人员税务计划及申报
- 个人税务计划及申报
- 投资控股架构
- 税项均衡计划
- 出入境移民的税务建议
- 对各项投资的税务建议

本集团胜人一筹的优越条件

我们为HLB国卫会计师事务所集团的其中一个部门,集团中芸集不少执业会计师、顾问及业务谘询顾问。所以,我们有足够能力为客户提供各种卓越的专业服务。HLB国卫会计师事务所是HLB浩信国际旗下会计师事务所及业务顾问成员公司,在香港有超过六十年历史。

HLB国卫会计师事务所为全球客户提供优质审计、税务及谘询服务。HLB浩信国际业务遍布全球百多个国家合共四百五十多个办事处,涵盖所有主要司法管辖区,所提供的服务能真正贯彻「环球网络,地区优势」这个口号。

香港中环毕打街11号 置地广场告罗士打大厦31字楼

电话:+(852) 2810 8333 图文传真:+(852) 2810 1948 电子邮件:hic@hic.com.hk 网址:www.hic.com.hk